
Pytanie: 

 

Witam,  

Mamy piękne nowe rondo między Wilkanowem, a Słonym, tylko dlaczego nie jest oświetlone, czy 

zapomnieli dociągnąć jakiegoś kabla.  

                                                                                                                        Pozdrawiam  

 

                                                                                                                        Radosław Król 

 

 

 

Odpowiedź: 
 
 
Dzień Dobry, 
 
Uprzejmie informuję, że inwestorem budowy niniejszego ronda był zarządca drogi krajowej - 
GDDKiA w Zielonej Górze. Tutejszy Urząd Gminy nie posiada informacji w zakresie zastosowanych 
rozwiązań technicznych infrastruktury technicznej, w tym przyczyn braku oświetlenia drogowego 
ronda. 
 
 
 

                                                                                                     Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 
 


